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Geachte griffie van de Kamercommissie voor Infrastructuur & Waterstaat,

Beste Janne,

Ik schrijf u om het volgende. Sinds ik op 18 september 2013 door de toenmalige Vaste
Kamercommissie van Infrastructuur en Milieu werd benoemd als rapporteur voor ERTMS (European
Rail Traffic Management System) heb ik met veel plezier mijn collega-Kamerleden geholpen om dit
project inzichtelijk te maken. Nu het project ERTMS, met het nemen van de programmabeslissing,
een nieuwe fase van realisatie ingaat, is voor mij de tijd gekomen om het stokje als rapporteur verder
te geven.

ERTMS behelst de invoering van een nieuw beveiligingssysteem voor het Nederlandse spoor en is
door de Kamer benoemd als een groot project. Dat is het ook. Het betreft overheidsuitgaven van 2,4
miljard over een langere periode. Het is complex, zowel organisatorisch, als technisch. Twee keer per
jaar ontvangt de Kamer een voortgangsrapportage van de staatssecretaris en controleerde ik als
rapporteur vooral de kwaliteit van de informatievoorziening. Het ging erom dat de Kamerleden
voldoende informatie hebben om politieke besluiten te nemen. Ik richtte me daarbij op drie
kernpunten in de verstrekte informatie; de financiën, de planning en de stand van de techniek.

Aangezien het een langjarig project betreft waarbij de uitrol voor de belangrijkste spoorverbindingen
tot minimaal 2030 duurt, is het zaak goed een vinger aan de pols te blijven houden. Ik adviseer uw
commissie daarom om een nieuwe rapporteur aan te wijzen die het project in de komende nieuwe
fase verder kan begeleiden. Ook sluit ik niet uit dat de behoefte aan informatie verschuift in de
realisatie en dan is het raadzaam daar goede afspraken over te maken of te herijken.

Ik dank u hartelijk voor het gestelde vertrouwen, Ik realiseer me dat ik met mijn vele vragen
regelmatig het gras voor de voeten van Kamerleden heb weggemaaid, maar laat de staatssecretaris
het gerust meerdere keren uitleggen en vertellen. Het politieke oordeel is echter altijd aan de Kamer
gelaten. Bij een dergelijk omvangrijk project kan in de planning, de uitgaven of de uitrol, immers veel
misgaan en dt voorkomen is onze plicht naar onze inwoners en belastingbetalers. De
volksvertegenwoordigers hebben hier een plicht goed op te letten en de regering te controleren.

Tenslotte mijn dank aan de ondersteuning vanuit de griffie en speciaal de suggesties van Rob de
Bakker, want zonder die support was het vrijwel ondoenlijk geweest. Ik wens u veel succes en
wijsheid bij het vervolg.

Met vriendelijke groet,

Remco Dijkstra




